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Goedenavond gemeenteraad. 

Zoals jullie waarschijnlijk al hebben gelezen in de reacties op Facebook nav de berichtgeving 
over de afsluiting van de hoofdvaartsweg in Kloosterveen valt dit besluit niet heel erg goed bij 
het overgrote deel van de bewoners van Kloosterveen. Of ik wel of niet over die weg mag/kan 
rijden maakt mij niet heel veel uit. Wel vind ik het vervelend dat ik de drukke oversteek moet 
maken vanaf huis ter heide richting Kloosterveen, de weg vanuit Bovensmilde. Ik vind dit een 
erg gevaarlijke oversteek. Zeker rond spitstijd is dit een verzoek tot ongelukken. Tevens zorgt 
deze afsluiting er voor dat ik verder moet rijden, dat mij dit meer tijd kost vind ik 
acceptabel.  Dat mij dit extra brandstof kost vind ik jammer. Daarnaast is er een probleem wat 
"stikstof" heet. Onze minister draagt ons op om 100 te rijden ipv 130 op een snelweg.  Jullie 
vragen ons daarentegen om extra kilometers te rijden. 
Is er een mogelijkheid dat jullie na gaan denken over het openstellen van de domeinweg, wat 
nu een busbaan is, voor alle verkeer. De weg met een rotonde verbinden aan de huidige 
doorgaande weg langs de norgervaart is waarschijnlijk iets wat geld kost maar mijns inziens 
een veilige en milieuvriendelijke oplossing voor het probleem wat door de afsluiting van de 
hoofdvaartsweg wordt gecreëerd. Ook denk ik dat daarmee het oversteken voor fietsers ook 
een stuk veiliger wordt.
Hopende dat jullie toch serieus iets gaan doen aan de verkeersstroom in en uit Kloosterveen. 2 
uitvalswegen is echt te weinig. Helemaal als er door onderhoud, zoals enige tijd geleden, 1 
van de wegen afgesloten wordt. Het gaat niet meer alleen om het ongemak maar uiteindelijk 
ook om de veiligheid en het milieu. 


